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Konstituering samt referat for skolebestyrelsesmøde onsdag d.  14. august 2024 kl. 17-19 
 

Deltagere: Nadja Tandrup, Stine Abildløkke Borresen, Sara Vinding, Anna-
Signe Holst, Sidsel Raben, Ane Palsberg, Dan Cui Priergaard, Christoffer 
Korsbakke Mortensen, Sidsel Buhl, Jesper Walbum, Rikke Michan 

 
Afholdes: Det store mødelokale  
 
Gæster: Suppleanter Helene Vibholt, Signe Hemmingsen, Martin Vingaard, Anders 
Folmer Buhelt 
 
 
Ordstyrer: Sara Vinding  
Referent: Jesper Walbum  

 
Afbud: Anders Folmer Buhelt  

 
 

Emne Tid Beskrivelse Beslutning/referat 

Konstituering  17:00-
17:45 

Alle medlemmer konstituerer bestyrelsen, og fordeler poster.  
Skolens ledelse, medarbejdere og elever deltager ikke.  

Ane fortsætter som formand. 
Sara fortsætter som næstformand 
Helene er første suppleant. Har børn på 3. og 7. 
årg. 
Signe er anden suppleant. Har barn på 1. årgang 
Martin er tredje suppleant. Har børn på 3. og 4. 
årg. 
Anders er fjerde suppleant. Har barn på 8. årgang  

Godkendelse af referat  
(2 min) 

17:45 
17:47 

Godkendelse af referat  

 

 

Meddelelser (Orientering) 17:47-
18:10 

Formanden 
Skoleledelsen 
Medarbejderne 

Formanden:  Ane er stadig en del af 
kommunalbestyrelsen og arbejder hårdt for 
skolernes budgetter. 
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Skoleledelsen: Kort status om sag, bestyrelsen 
tidligere er orientering om. Der har været afholdt 
informationsmøder med forældre til tidligere 
elever.  
Vi er ellers kommet godt i gang med skoleåret. 
 
Vi har blandt andet haft et oplæg fra 
udskolingslederen på Tranegård, der handler om 
fornuftigt skærmbrug i undervisningen og på 
skolen generelt. Udskolingen er allerede i gang 
med at lave en plan for et begrænset skærmbrug, 
der ikke handler om undervisning.  
Vi arbejder på, at han også kan komme og holde 
sit oplæg for forældrene på mellemtrin og 
udskoling. 
 
Vi har desværre fået samlet tre opsigelser og to 
orlovsansøgninger. Alle medarbejdere er i 
udskolingen, så vi har slået stillingerne op. 
 
Familiegryden starter forhåbentlig op i uge 34.  
Kirstine har været syg, så derfor har det trukket 
lidt ud. 
 
Medarbejderne: Bakker også op om, at Jens fra 
Tranegård kommer ud og holder sit oplæg for 
forældregrupperne. 
 
Elevrådet: 
  

Budgetforslag  18:10-
18:25 

 Riget fattes penge… Bestyrelsen ønsker et udkast 
til et høringssvar.   

Forældremøder  18:25-
18:35 

Aftaler om oplæg og deltagelse  Er fordelt. Kommer på en mail. 
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Indhold og input til årets 
møder  

18:35-
18:50 

Vi har allerede aftalt følgende punkter: 
- Team Danmark samarbejdet  
- Skærmpolitik. Hvornår bliver Firewallen etableret? 

Team Danmark:  
Skolen skal til et møde i nærmeste fremtid, vi 
gerne drøfte med bestyrelsen efterfølgende. 
 
Skærmpolitik: Vi kan lokalt styre hjemmesider, så 
de kan blive blokeret. Vi arbejder løbende på, 
hvad der skal lukkes ned. Anna-Signe foreslår at 
der bliver lavet opgaveudvalg, der skal lave en 
egentlig skærmpolitik. 
 
Forslag:  
Trivsel og fællesskab. Tydelige og klare rammer. 
 
Udfordrede forældresamarbejder. Hvordan kan 
man bakke op om at styrke forældresamarbejdet. 
 
Toiletforhold, specielt i indskolingen. Hvordan går 
man på toilettet? Hygiejne osv.  
 
Kantinen  
 
Hvordan præsenterer vi vores idrætsprofil og 
bevægelse i det hele taget. 
 
Fonde. Der skal skrives nogle fondsansøgninger. 
Sara taget teten.  
 
Alkoholpolitik ved klassearrangementer osv. 
Sukkerpolitik 
 
Vedligeholdelse opfølgning af guidelines, der blev 
lavet sidste år omkring forældresamarbejdet. 
 
Brug af aula og mere analog kommunikation 
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Eventuelt  18:50-
19:00 

Mødet d. 17/9 Husk tilmelding til Rikke.  

Kommende punkter / 
opfølgning  

   

 


